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Geachte heer, mevrouw, 

06 lid Lui/ 

/)EGEN 

procenvrr ntw.: 

In de Zomernota en in diverse media wordt gesproken over het aanpassen van de ringstraten naar 

fietsstraten en het aanbrengen van fietsstroken aan beide zijden. Graag verzoeken wij daarbij ook 

rekening te houden met de belangen van de bewoners van de ringstraten. Deze straten zijn er 

namelijk niet alleen voor bezoekers en winkeliers (voor zover die al voordeel hebben van de 

voorgestelde maatregel), maar ook voor de bewoners van de vele woningen in de straten. De 

bewoners hebben veelal auto's, die zij dichtbij willen parkeren. De huidige bewoners hebben hun 

woningen gekocht onder de situatie dat zij een auto kunnen parkeren in hun straat. 

In de Zomernota en diverse nieuwsberichten wordt niet nader ingegaan op de gevolgen van de 

fietsstroken in de ringstraten. Indien gevolg is dat dit ten koste gaat van parkeerplaatsen in de 

ringstraten, willen wij graag aangeven dat bewoners met auto's hiermee zwaar gedupeerd worden. 

Wij vragen ons dan ook af waar alle auto's die nu in de ringstraten geparkeerd staan, heen zouden 

moeten. Het eventueel niet meer kunnen parkeren in de eigen straat zou hoe dan ook een flinke 

achteruitgang zijn van het woongenot, nog los van de waardevermindering van de woningen. 

Wij onderschrijven het belang van aangename straten in de binnenstad waar veilig en rustig gereden 

kan worden. Zowel voor fietsers als auto's! Maatregelen als verlaging van de maximumsnelheid naar 

30 km/u, plaatsen van drempels en/of de straten alleen toegankelijk maken voor 

bestemmingsverkeer zouden wij toejuichen. 

Wij zien een kans in het veranderen van de ringstraten naar fietsstraten waarin fietsers voorrang 

hebben en auto's 'te gast' zijn. De straten hoeven dan niet geheel aangepast te worden met de 

aanleg van aparte fietsstroken en de parkeervakken kunnen behouden blijven. 

Wij verzoeken u bovenstaande in overweging te nemen en maatregelen te nemen waarmee recht 

wordt gedaan aan de belangen van zowel fietsers als bewoners als het algemeen belang van een 

aangename binnenstad. 

Met vriendelijke groet, 

Martijn Bos en Sabine Snijders 

Bewoners Van Welderenstraat 
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